
The ENT forehead mirrors are local lighting devices with luminous
forehead mirror particularly useful to examine the oral cavity, the
nose and the ear. These products are equipped with mirror made of
special enameled glass and are assembled on a practical helmet.

The packaging includes Clar Head Mirror having 2 pre-loaded
CR123 batteries in the battery box.

This product shall be used by qualified personnel only.

The device is available with 3.0V led bulb or 6V Bulb

Once the system is setup up and light is turned on, the diameter/
Size of the spot can be adjusted by moving the bulb towards or
away from the mirror. The Position of the Spot can be adjusted by
using coupler screw.

Charnière pour ajuster la position
de l'assemblage du miroir pour ajuster 

la position du spot

Pour ajuster la taille du spot en 
contrôlant la position 

de la LED

Assemblage de miroir avec
 lampe LED

Batterie

Bandeau

coupleur avec vis 

Les miroirs frontaux ORL sont des dispositifs d'éclairage local avec 
miroir frontal lumineux particulièrement utiles pour examiner la cavité
buccale, le nez et l'oreille. Ces produits sont équipés d'un miroir en
verre émaillé spécial et sont montés sur un casque pratique.

L'emballage comprend un miroir frontal de Clar avec 2 piles Rc123
préchargées dans le boîtier de piles.

Ce produit ne doit être utilisé que par du personnel qualifié

Le dispositif est disponible avec une ampoule LED de 3.0V ou une
ampoule de 6V.

Une fois le système installé et la lumière allumée, le diamètre et la
taille du spot lumineux  peuvent être ajusté en rapprochant ou en
éloignant l'ampoule du miroir. La position du spot lumineux peut être
ajustée en utilisant la vis du coupleur.



Mirror Assembly with
 LED Lamp

Battery Box

Head Band

Coupler with Screw
Hinge to Adjust the position 
of Mirror assembly to adjust 

the position of the spot

To Adjust the Spot size by 
controlling the Position 

of the LED

Note:
These Instructions are applicable for both 55mm and 100mm Clar
Head Mirrors. 
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